
ZÁZNAM  
zo zasadnutia  Komisie výstavby, územného plánu a turizmu MsZ v Michalovciach,  

uskutočneného dňa 19. 8. 2014 

 
prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 

   Rokovanie  otvoril  a    viedol  Ing.  Ján  Ďurovčík,  CSc.,  predseda  komisie.  Komisia  pokračovala  
podľa programu:  

1. Informácia o postupe prác na stavbe: Kompostáreň   
2. Diskusia k prerokovanej problematike  
3. Rôzne  

 
K bodu  1.:  Informatívnu  správu  o postupe  prác  na  stavbe  Kompostáreň  prezentovala  RNDr.  Jana 
Machová, vedúca odboru informatizácie a grantov MsÚ.  Správa obsahovala:     
V rámci  operačného  programu:  Životné  prostredie  bol  schválený  nenávratný  finančný  príspevok  z 
Kohézneho  fondu  a  štátneho  rozpočtu.  Cieľom  projektu  je  zlepšiť  úroveň  ochrany  životného 
prostredia  prostredníctvom  zvýšenia  vyseparovaného  množstva  biologicky  rozložiteľného 
komunálneho  odpadu  (ďalej  len  BRKO)  a  vybudovaním  centra  pre  jeho  zhodnocovanie,  zníženia 
podielu BRKO vo zvyškovom odpade, zvyšovať zapojenie občanov do separovaného zberu, zlepšiť ich 
informovanosť v oblasti separácie. 
Proces  obstarávania  dodávateľa  služieb  propagácie  bol  ukončený.  V  súčasnosti  prebieha  proces 
verejného obstarávania na dodávateľa stavby  a  technologických zariadení a strojov. Predpokladá sa,  
že  v októbri  2014  dôjde  k podpísaniu  zmluvy  s ministerstvom  a následne  bude  začatá  realizácia 
stavebných prác.    
Diskusia:  
MVDr. Kostovčík ‐ mal dotaz,  kto bude správcom kompostárne  
RNDr. Machová ‐ správcom budú Technické a záhradnícke služby mesta Michalovce 
Ing. Ďurovčík ‐ mal dotaz akým systémom bude fungovať kompostáreň 
RNDr. Machová  ‐  kompostovanie  bude  aeróbnym  spôsobom,  pomocou  technológie  fermentačnej 
linky EWA  
MVDr. Kostovčík ‐ mal dotaz, čo s gastro odpadom   
RNDr.  Machová  ‐  aj  tento  odpad  je  vhodný  na  kompostovanie,  limity  množstva  určuje  zákon 
o odpadoch.  Bude  zakúpených  25  ks  veľkoobjemových  kontajnerov  na  BRKO,  ktoré  budú  
rozmiestnené na území mesta.  
ZÁVER:  
Komisia zobrala, Informáciu o  postupe prác na stavbe Kompostáreň, na vedomie.  
 
Nakoľko program komisie  bol vyčerpaný, Ing. Ján Ďurovčík, CSc. rokovanie ukončil.  
Komisia v mesiaci  september 2014  je plánovaná na  16. septembra o 14. 00 hod.    
                                                                   
 
                                                                                                         Ing. Ján Ďurovčík,  CSc.  
                                                                                                           predseda  komisie  
 
Zápisnica sa doručí :  
‐ všetkým členom komisie  
‐ všetkým prizvaným  
‐ Ing. Zdenko Vasiľ ‐ prednosta  MsÚ  
‐ Anna Čurmová  ‐ organizačný  odbor 
 
 
Zapísala: Ing. Helena Francúzová, zapisovateľka komisie   



 
Komisia  

výstavby, územného plánu a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach  
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

 
 
 
Uznesenie č. 8/2014 zo dňa 19. 08. 2014  
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
 
  Komisia výstavby, územného plánu a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach:  
 
Vzala na vedomie:  
Informáciu o postupe prác na stavbe: Kompostáreň  
 
 
 
  

 
                                                                                                    Ing. Ján Ďurovčík, CSc.  
                                                                                                       predseda komisie   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Michalovciach  19. 08. 2014 


